
Respostes a la ciutadania de la CUP al Ple de 18/01/2017 

La senyora Sinfreu: 
 
“Hi ha la possibilitat de que hi hagi algun dia a Esplugues una funerària 
municipal, per tal d’abaratir els elevats costos que suposa l’enterrament d’un 
familiar? 
Quina opinió tenen al respecte tots els grups municipals? 
 
 
La Sra. Coll: 
 
“Des de la CUP d’Esplugues creiem que és un tema que cal abordar, per tal de 
garantir que tothom pugui enterrar amb dignitat els seus familiars, independentment 
de la seva situació econòmica, sense l’angoixa que comporta els sobrecostos 
derivats de les funeràries, que suposin un greuge afegit al patiment que ja de per si 
comporta perdre un ésser estimat. Cal recordar que la liberalització d’aquests serveis 
ha derivat, a la pràctica, en un monopoli encobert al Baix Llobregat, en mans de les 
grans empreses funeràries, que han aprofitat per elevar els preus.  

Algunes entitats dedicades a la fiscalització i posterior denúncia de diferents abusos 
vers els usuaris i en defensa del consumidor han conclòs que a Barcelona i l’Àrea 
Metropolitana, els costos dels enterraments estan molt per damunt de la mitjana 
estatal, el que suposa un greu perjudici per a les persones més desafavorides. 
Concretament, des del govern municipal de Barcelona es va anunciar el passat 
novembre del 2016 que s’impulsarà una funerària municipal, amb l’objectiu de poder 
oferir uns preus un 30 per cent més barats, i disposar d’un nou tanatori. I instem 
nosaltres també a treballar aquí, a Esplugues de Llobregat, en aquest sentit.” 

 


